

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 7 juillet 1915, p.m.

Son Honneur le Maire; MM. les Commissaires Hébert et Ainey.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que les minutes soient approuvées jusqu'au 25 a.m. inclusivement.

1.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la résolution du Bureau, en date du 29 juin 1915, concernant la demande d'un crédit de \$5,000 et d'un autre crédit au montant de \$7,250 pour la construction de chalets au Parc La Fontaine, soit amendée en en retranchant les mots "par virement sur le crédit de \$100,000 voté pour l'achat d'un parc dans le quartier Hoche-laga", et en leur substituant les mots "sur le Fonds d'Emprunt".

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la résolution du 6 juillet 1915, à l'effet de référer au Président du Bureau des Estimateurs un rapport au sujet de la vente d'une lisière de terrain sur la Côte St-Antoine, soit reconsidérée, annulée et remplacée par la suivante:

"Résolu: De recommander au Conseil la vente de ladite lisière de terrain, à vente privée, au prix de \$1.00 le pied, telle qu'évaluée dans le rapport du Président du Bureau des Estimateurs, en date du 30 avril 1915.

3.—Soumise une communication de l'Association des Plombiers, au sujet du contrat accordé en 1910 à la Robert Filtration Mfg. Co.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer à l'Officier des Salaires Raisonables, avec instructions de voir la Compagnie et de faire rapport.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 7th July 1915, p.m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair; Commissioners Hébert and Ainey.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the minutes be confirmed up to the 25th, a.m., inclusive.

1.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the resolution of the Board, under the date of 29th June 1915, whereby it was decided to ask for an appropriation of \$5,000 and for a further appropriation of \$7,250 for the erection of lavatories in La Fontaine Park, be amended by striking out the words "to be varied from the appropriation of \$100,000 voted for the purchase of land for the establishment of a park in Hochelaga Ward", and substituting the following therefor: "to be charged against the Loan Fund".

2.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the resolution of the 6th July 1915, referring to the President of the Board of Assessors a report concerning the sale of a strip of land on St. Antoine Hill, be reconsidered, annulled and replaced by the following:

"Resolved: To recommend to Council that said strip of land be sold by private sale for the price of \$1.00 per foot, being the value fixed in the report of the President of the Board of Assessors, under date of 30th April 1915."

3.—Submitted a communication from the Plumbers' Association, anent the contract awarded, in 1910, to the Robert Filtration Mfg. Co.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To refer the same to the Fair Wages Officer with instructions to confer with the Company and report.